
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-184050 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid R. Manshanden 

Fractie GroenLinks 

Onderwerp Raadsvragen GroenLinks Ontwikkelingen luchtvaart/vliegveld 

Lelystad 

Datum waarop de vraag is gesteld 5 september 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Vlak voor het zomerreces hebben wij een reactie van het Ministerie van Infrastructuur en 

Waterstaat  ontvangen op onze zienswijze m.b.t.  het aangepast Luchthavenbesluit Lelystad 

Airport.  

Alle reacties van de minister op de zienswijzen zijn samengevoegd in één nota van antwoord: 

https://www.platformparticipatie.nl/binaries/Nota%20van%20Antwoord_tcm117-368082.pdf 

Iedere reactie op zienswijzen heeft hierin zijn eigen anonieme codering en paragraafnummer 

gekregen. Op deze manier hebben wij als GroenLinks Medemblik de beantwoording op onze eigen 

zienswijze er uit kunnen halen zie:  

https://docs.google.com/document/d/1UopTuDYzpY9sh0PwDjoErgAfB2Rmy43XSK4ED_NzVx8  

 

Ook onze regio heeft indertijd een zienswijze m.b.t. dit Luchthavenbesluit ingediend (Zie bijlage 

Doc-19-123093). In het NHD van afgelopen 3 sept. stond een artikel met de kop “Debat over 

Schiphol in slotfase”. In dit artikel staat o.a. dat er knopen worden doorgehakt m.b.t. vliegveld 

Lelystad. Deze zaken brachten ons tot de volgende vragen: 

 

1a. Heeft de regio net als ons de antwoorden op een dergelijke wijze samengevat? 

Zo ja, kunt u die met ons delen? 

antwoord   

1b. Zo nee, kunt u ons laten weten welke codering en paragraafnummers de antwoorden op 

de regionale zienswijze hebben gekregen? 

2. Geeft deze beantwoording nog aanleiding om als Medemblik en/of regio verdere 

stappen, indien mogelijk, te ondernemen?  

Zo ja welke? 

En zo nee, waarom niet? 



 

 

Antwoord  

3. Worden onze gemeente en de regio nu daadwerkelijk direct geïnformeerd als het om 

ontwikkelingen rondom vliegveld Lelystad en andere ontwikkelingen rondom de 

luchtvaart gaat die onze gemeente en de regio raken? 

Zo nee, bent u bereid wederom stappen te ondernemen actief te worden geïnformeerd? 

Antwoord  

4. Wat is op dit moment de algemene houding van Medemblik en de regio t.o.v. de 

ontwikkelingen rondom de punten in vraag 3 genoemd? Kunt u daar een beeld van 

schetsen? 

Antwoord  

 

 


